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 Iktatószám: SZ-71-5/2024.  Ügyintéző: Pénzesné Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 
Bizottsága 2024. április 22-én, hétfőn, 1500 órai kezdettel a Városháza 102-es 
tanácstermében megtartott üléséről. 
 

Jelen vannak: 
• Sisa Márk Ádám - bizottsági elnök 
• Barabás József - bizottsági tag 
• Csepregi Miklós - bizottsági tag 
• dr. Joó Márk Szabolcs - bizottsági tag 
• Tarjáni István - polgármester 
• Nánási-Kézdy Tamás - alpolgármester 
• dr. Szabó Ferenc – jegyző 
• dr. Major Mónika – aljegyző 
• Tresó Zoltán – Szervezési Osztály részéről 
• Pomaházi Krisztina – Igazgatási Osztályvezető 
• Mező Judit – Műszaki Osztályvezető 
• Miklós Krisztina – Kabinet Iroda vezető 
• Szádváriné Kiss Mária – Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 
• Uzonyi Edit – Karikó János Könyvtár vezetője 
• Füzy András – Széchenyi Kosárlabda Akadémia Sportegyesület elnöke 
• Bársony Gábor – Research Flow Kft. ügyvezető 
• Mazzag Bálint - Research Flow Kft. részéről 
• Badacsonyiné Juhász Zsuzsannát - MPSZ Budakeszi Tagintézmény vez. 
• Baracza Szabolcs - restaurátor 
• Pénzesné Szép Anna jegyzőkönyvvezető 

 

Sisa Márk Ádám: Köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 4 fő taggal 
határozatképes, az ülést 15 órakor megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Barabás József 
bizottsági tagot kéri fel. Javaslatot tesz a napirendre, a meghívótól eltérően a jelenlévőkre való 
tekintettel. Eredetileg 14-es napirendi pont: A pedagógiai szakszolgálat biatorbágyi 
telephelyéről. Itt van intézményvezető asszony, szeretné, ha ez előre kerülne a 4. napirendi 
pontnak. A Torbágyi Római Katolikus Plébánia kérelméről szóló napirendhez pedig itt van 
Baracza Szabolcs restaurátor, és az 5. pontnak szeretném, hogyha előre vennénk. 

Szavazás:  
A bizottság 4 igen szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 
napirendet fogadja el. 
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Napirend: 

1. Tájékoztatás a munkatervben szereplő napirendekről 
2. Tájékoztató a Sportcsarnok építéséről 
3. A Stratégiai Fejlesztési Eszköztár prediktív modellezési eredményeiről 
4. A Pedagógiai szakszolgálat biatorbágyi telephelyéről 
5. A Torbágyi Római Katolikus Plébánia kérelméről 
6. A 2024 évi városünnep előkészítéséről 
7. A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ 2024. évi nyári nyitvatartási 

rendjéről (átruházott hatáskörben) 
8. A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításáról (átruházott hatáskörben) 
9. A háziorvosok, házi gyermekorvosok, fogorvosok, védőnők éves szakmai 

beszámolójáról a 61/2022.(II.24.) Kt határozat alapján (átruházott hatáskörben) 
10. Tájékoztató az egészségügyi alapellátás helyzetéről 
11. Tájékoztató a közétkeztetés minőségével kapcsolatos felmérésről 
12. Dr. Pataki Ágoston Dániel feladat-ellátási szerződéséről és székhelyhasználat 

iránti kérelméről 
13. A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2024. évi nyári nyitvatartási rendjéről 

(átruházott hatáskörben) 
14. A Torbágyi Református Egyházközség kérelméről 
15. NORMADENTAL Bt. telephely bejegyzési kérelmének jóváhagyásáról 
16. A Biatorbágyi Egészségház Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelőtől járó 

finanszírozási díjáról 
17. A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló 101/2024 

(IV. 4.) határozat módosításáról 
18. A 2. számú felnőtt háziorvosi körzet feladatainak ellátásáról – ZÁRT 
19. Tájékoztatás lakáscélú helyi támogatásokról szóló rendelet alapján nyújtott 

támogatásról (átruházott hatáskörben) – ZÁRT  
 

 
1) Tájékoztatás a munkatervben szereplő napirendekről 
 
Sisa Márk Ádám: Ez április hónapnak a munkaterv szerinti napirendjeit tartalmazza. 
Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a tájékoztatót. 
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

91/2024. (IV.22.) határozata 

Tájékoztatás a munkatervben szereplő napirendekről 
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Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta a munkatervben szereplő napirendekről szóló 
tájékoztatást, melyet elfogad.  
 
határidő: azonnal 
felelős: bizottsági elnök 
végrehajtásért felel: Szervezési Osztály 

 
2) Tájékoztató a Sportcsarnok építéséről 
 
Sisa Márk Ádám: Az aktuális előrehaladási tájékoztatást tartalmazza az anyag. 

Csepregi Miklós: Ha jól értette ezt az anyagot, akkor a vasalt alaplemez az június közepére 
fog előállni? 

dr. Joó Márk Szabolcs: Kicsit szomorúan nézte ezt a napirendet. Nem nagyon érzi a haladás 
öles lépteit, amiket szeretnének, és belegondolt, hogy ennek a bizottságnak három munkaterv 
szerinti ülése van hátra, valahogy jó lenne ezt a projektet biztonságban tudni, jó lenne, ha 
látnák az érdembeli lépéseket. 

Nánási-Kézdy Tamás: A szelepek fúrásánál van egy megállapítás az előterjesztésben, hogy 
várhatóan a tanév vége után fog befejeződni, és utána kezdődik még a vaslemez és a többi. 
Ami ebben az anyagban van, annak alapján mennyire ítélhetik meg azt, hogy a megbeszélt 
műszaki tartalom május 15-re elkészül? 

Füzy András: Először is tovább ad a bizottsági tagoknak itt egy végleges tervet. Ígérte egy 
ilyet képviselő úrnak. Ez a fönti rész. Majd azért most már kerültek bele képi anyagok, amik 
most már hozzá lettek rakva, ahogy az Építésügyi Minisztérium is kérte. Ez egy plusz, ez már 
a múlt héten volt egy kooperáció a helyszínen, ahol a tervezők és a kivitelezők találkoztak múlt 
hét csütörtökön, itt Biatorbágyon, tehát már az építési helyszínen. Az 1. napirendi pont az az 
volt, hogy a terület víztelenítését hogyan oldják meg. Erre egy víztelenítési tervet kapnak. Ez 
szerdára fog elkészülni, amiben megállapodtak, lezajlott a tervezők részéről. Volt egy 
alaptézis, hogy megpróbálják az esővíz-elvezetéssel közösen kezelni. De itt nagy esőzés 
esetén lehet akkora vízhozam, amit a csatornahálózat nem bírt volna el, és az önkormányzat 
válasza az volt, hogy ezt kerüljék el. Ezért kell majd egy újabb gödröt ásni, rosszul hangzik, 
de a telek másik részére, ahova majd bevezetik a vizet, és majd onnan fogják fokozatosan 
szivattyúzni. Két hónappal ezelőtt beszéltek, ott akkor, az akkori tudásuk szerint egy egészen 
más technológiáról beszéltek, hogy a betonlemez elkészítésének a megkezdése legyen a 
május 15.  A betonozás ettől függetlenül meg fog kezdődni ebben a határidőpontban, amit 
vállalt a kivitelező, ma is egyeztette. Volt egy ilyen tervezői, vagy inkább kivitelezői 
megbeszélés, ami arról szólt, hogy milyen munkarendben és milyen gépparkkal vonulnak föl, 
milyenfajta fúrófejekkel, illetve milyenfajta földmunka és egyéb más gépeket hoznak ide. A hét 
második felében fognak megérkezni a gépek, és jövő hét folyamán elkezdődik a fizikai munka 
ezek alapján. Eddig nem lehetett, mert voltak meg azok a tervvezetések, amivel meg tudták 
volna kezdeni a munkálatok fizikai részét. A mostani technológia abból fog kiindulni, hogy a 
szomszédos épülettől kell elkezdeni, már csak azért is, mert párhuzamban a minisztérium 
kérésére felkértek egy igazságügyi szakértőt. Ő az anyagában leírta, hogy milyen módszerrel, 
tehát ő is segíti a tervezők munkáját, hogy mindenben megfeleljenek annak az elvárásnak, 
amit az Építésügyi Minisztérium is kért, hogy ki tudják kerülni az Országos Tervtanács 
jóváhagyást, onnan fog elindulni a cölöpözés, folytatva az ottani cölöpsorokat. Eredetileg ott 
egy rézsűt építettek volna, de ahogy a tervekben látható, az oldalsó telekhatár vonala, oda 
rézsűt építeni az, hogy ne sértsék meg a szomszédnak - aki kényes erre a birtokvédelemre - 
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az érdekeit, ezért a cölöpözést onnan fogják folytatni. Minden egyes cölöp nem kavicsos cölöp 
lesz, hanem betoncölöp lesz, és a betoncölöpöknek pedig minden egyes ütemnek lesz 
egy betonozási zárása, és így fog lépcsőről lépcsőre haladni. Az első ütem onnan fog 
megkezdődni és onnan fog végigmenni a cölöpözés. A cölöpözés végével fog ráépülni, 
készülni majd valamikor augusztus végén várhatóan a felépítmény, és akkor fog tudni 
ráérkezni a szerkezet. Onnantól kezdve amikor ezzel végeztek, ez most már egy átlagos 
beruházássá fog silányulni a kivitelezés része, mert az onnantól kezdve már egy átlagos dolog. 
Ez volt egy nagyon nehéz lépcsőfok. Az ország legjobb statikus tervezőjét kérték fel, Józsi 
István mestertervezőt, hogy segítsen ebben a munkában, ő végezte ezeket a munkákat. Még 
egy, a terület második harmadára még a cölöpöknek az elhelyezése vár, és azt tudni kell, hogy 
pont ezért föntről kellett visszaszámolniuk mindent. Amikor meglett a talajmechanikai 
eredmény, amit hivatalosan laborral kellett bevizsgálni és megkapták a laboreredményeket, itt 
volt azért egy 4-5 hét csúszás, mármint, hogy míg a labortól megjöttek az eredmények, a 
várthoz képest, onnantól kezdve a teljes tömeget visszafelé kellett számolni a tervezőknek, 
tehát föntről lefelé, mert olyan stabilitást kell alulra adni. Úgyhogy ez elkészült. A másik fontos 
kérdés, ami föl szokott vetődni, hogy költség nem növekedhet, és most is itt tartanak, tehát 
nem növekedik a költség, mert az eredeti terv, azt úgy kell elképzelni, mint hogyha egy nagy 
uszoda alja lenne, egy óriási betonteknőre épült volna fel a sportcsarnok, ezt felúszás veszély 
miatt ezt zárták ki, merthogy a talajmechanika megmutatta, hogy az eredeti építési engedélyes 
tervek meg a valós mélységi alátámasztott mérések között ég és föld a különbség. Az ott egy 
veszélyes történet lett volna, tehát 4-5 éven belül felúszott volna a létesítmény, és nem lett 
volna kihez fordulni, mert addigra a garanciák lementek, nem egy szép történet sült volna ki 
belőle. Így látva ezt, ott viszont olyan mennyisségű beton lett előírva, és olyan minőségű, 
polgármester úr ezeken megbeszéléseken állandóan részt vett, ő is meg tudja erősíteni, hogy 
olyan speciális vízzáró tulajdonságú betonanyaggal kellett volna kiönteni az amúgy is 
iszonyatos felületet, hogy annak a bekerülési költsége nem tér el attól, hogy most 
betoncölöpöket raknak le, és x száz számol a földbe. Tehát attól nem kell félni, hogy a 
beruházás költsége meg fog növekedni, a kivitelezőknek nem kell ettől aggódniuk, és pont 
ezért is volt még egy egyeztetés, mert kértek árajánlatot meg mindenféle kalkulációt arra 
vonatkozólag, hogy a cölöpöző cég mennyiért tudja vállalni ezeket a munkálatokat. Úgyhogy 
bele tudnak férni, költséghelyen vannak. Egy optimista ember, de most látja olyan helyzetben 
ezt az egész kivitelezésnek ezt a részét, amire azt tudja mondani, hogy most már nincsenek 
kérdőjelek benne, nincsenek olyan rejtett problémák vagy olyan kérdések, amik itt az elmúlt 
időszakban folyamatosan fölvetődtek ezzel kapcsolatban, ezeket tudták orvosolni. Mondja ezt 
úgy, hogy nem építési szakember, mert sportvezető, de beruházó szemszögből kell néznie ezt 
az egész történetet. Most tartanak ott, hogy lényegében el fog indulni egy folyamat, amely 
folyamatnak van egy eleje, lesz egy közepe és lesz egy vége. Az eleje az egy sokkal 
összetettebb és nehezebb műszaki feladat, nem lehetetlen, mert épülnek így épületek, nem 
egy lehetetlen kihívás. A közepétől viszont már gyakorlatilag ez egy ugyanolyan átlagos 
beruházás lesz. Az, hogy most betonszerkezeti oszlopokat raknak le, falazások történnek, 
szigetelések, nem lesz már olyan, ami befolyásolna Az építési előírásoknak már az új 
használatbavételi engedély szempontjait is figyelembe veszik, energetika szempontból, hiszen 
ez változott.  Többször változott, a beruházás alatt kétszer. Olyan energetikával fog készülni, 
amely tudni fogja azt a zöld hatékonysági mutatót, amit elvárnak mind szigetelés, mind pedig 
felhasználás elektromos, illetve egyéb más felhasználás alatt. Ez sem fogja megdrágítani azt 
a hőcsereterületet, ha majd ott fognak tartani, a gépészetnél persze be fogja mutatni ezeket a 
tervrészeket is, de levegő hőszivattyúkkal meg fogják tudni oldani azt, hogy a kimutatásnak és 
az energetikai előírásoknak is megfeleljenek. Utána az üzemeltetés szempontjából is fontos, 
hogy azért ebben az ingatag gazdasági környezetben nehogy egy fentarthatatlan ingatlant 
kapjon az önkormányzat, illetve valamilyen részben az iskolának is lesz ezzel költsége, hiszen 
remélhetőleg ott napi oktatás is fog folyni ebben a létesítményben.  
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Nánási-Kézdy Tamás: Beszéltek arról, hogy elkészül a cölöpözés, fölkerül az alaplemez, 
elkezdődik az alaplemez betonozása. Ez egy excel táblában május 15-ig volt rögzítve - abban 
állapodtak meg, hogy idáig eljutnak május 15-ig. Eljutnak vagy sem? Igen vagy nem? 

Csepregi Miklós: Szó szerint ugyanezt akarta kérdezni, mint Nánási-Kézdy Tamás 
alpolgármester úr, tehát, hogy igen vagy nem? Május 15-ig lesz alaplemez vagy nem lesz? 

Füzy András: Alaplemez lesz, teljes egészében nem lesz kész az alaplemez, de ebben a 
mostani munkálatokban nem is alaplemezről beszélnek. Amiről akkor szó volt, hogy meg kell 
kezdeni május 15-ig a betonozást, ez volt a kérés. Ebben a kivitelezési formában nincs az 
alaplemez. A kiöntött akkori technológiában volt, ez a technológia nem alaplemezzel készül, 
hanem részenként folyamatosan zár egy betonzárással. Tehát egészen más megoldást kíván 
műszakilag, mint az eredeti tervekben le volt írva. Itt nem teknő lesz, hanem megépül 25-30 
cölöp, azt zárják egy betonréteggel. Megépül a következő ütemrész, megvan az, hogy hogyan 
kell terhelni a talajt, ezt előírta a statikus tervező, megépül, és rá fog készülni a beton. Ha az 
a kérdés, amit kellett vállalni, hogy május 15-éig kezdődjön meg a betonozása és az alapozása 
az épületnek, mert ez volt szó szerint a kérés, nem azt vállalták, mert az lehetetlen lett volna, 
hogy ekkora területen az egész, mert a száradási idő és a technológiai idő se tette volna 
lehetővé azt, hogy egyáltalán az egészet így kiöntsék és megvalósuljon. Azt tudja vállalni a 
kivitelezés, hogy a teljes alap egy az egyben készen álljon május 15-ére, ez gyakorlatilag 
akkor, ha elkezdtük volna a cölöpözést abban a pillanatban, akkor tudták, hogy nem is tudják, 
mert várták a terveket, meg akkor még várták a talajmintákat, ez lehetetlen lett volna. Akkor 
se tudott volna elkészülni, mert ez akkor is el lett mondva, hogy vannak technológiai idők 
amikor bizonyos pontokban meg kell állni, 2-3 hetet hagyni kell pihenni a területet. A kérdésre 
a válaszom az, hogy igen. Most ne hívják alaplemeznek, mert nem tudja, hogy szakmailag mi 
a kifejezése, betonlemez vagy betonfedés igenis lesz, alapozási munkálatok el fognak indulni 
és a betonozás is meg fog kezdődni május 15-éig. Ezt tudja vállalni. Az, hogy a teljes betonalap 
ott álljon, az egyszerűen fizikailag lehetetlen. Szerinte nincs az a kivitelező, aki ezt teljesíteni 
tudja. Nemcsak most, tehát 1 hónappal előbb se. Ha akkor elkezdik a cölöpözést, akkor se 
érnének oda május 15-éig, hogy ott minden álljon, mert vannak közte 2-3 hetes kötelezően 
előírt technológiai időszakok amíg ezeknek a cölöpöknek úgymond meg kell kötniük a talajban, 
stabilizálódniuk kell, és utána lehet a következő munkavégzéssel rámenni a talajra. Nem azért, 
hogy a talaj nem bírná el, csak a mellette lévő műemlékvédelmi épületnek a védelme miatt 
van egy ilyen fokozatosság elve. 

Nánási-Kézdy Tamás: Amint idézte – műszaki tartalmú –, az egy korábbi Excel-ben van 
benne, egy korábbi vállalásban. Erről beszéltek végig, erre vonatkozott a dátum, erre 
vonatkozott a vállalás. Látva azt, hogy itt már nyári dátumok szerepelnek az anyagban tanév 
végét és júliust, szeretné felkérni jegyző urat arra, hogy az általa korábban már bejelentett és 
jelzett jogi eljárásnak az előkészítése érdekében állítson össze keresetlevelet, kezdje meg a 
keresetlevél összeállítását, első lépésben egy kártalanítási pernek az elindítása érdekében, 
és ezt május 15-ig legyen szíves beterjeszteni a képviselő-testület elé. A jelenlegi helyzet már 
megéri ezt a lépést. 

Csepregi Miklós: Alpolgármester úrnak a javaslatát egészítené ki, hogy lehetne erről 
szavazni, erről itt most döntsenek és támogassák alpolgármester úrnak a javaslatát. 
Megmondja őszintén, nem érzi magát teljesen laikusnak a témában, de kezdi a fonalat 
elveszíteni. Öt éve zajlik egy építkezés, aminek 5 év után jutnak el az alapozási stádiumába 
úgy, hogy az alapozásnak a megkezdése előtt konkrétan technológiát váltanak és még mindig 
nem látott terveket. Most itt van egy munkaterület lehatárolási terv, ez az egy tervlap, ahol a 
40-ből, ami kell egy ilyen volumenű épület felépítéséhez, és nem beszélt még a betűvel írott 
dokumentációról, amit műszaki leírásnak szoktak hívni. Itt kibogarászta a februári ülésnek a 
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jegyzőkönyvét, ahol Nánási alpolgármester konkrétan azt mondta, most ezt fölolvassa: „az 
eddig már megismert ütemterv alapján, amelyik május közepéig az alaplemez betonozásáig 
juttatja el a beruházást, és amennyiben május közepéig idáig nem jut el a beruházás, és nem 
kezdődik meg az alaplemez betonozása, akkor egy út van csak hátra, és ez a jogi út.” Február 
végén itt világosan meg lett fogalmazva, hogy május 15-ig itt alaplemeznek kell lennie, 
alaplemez betonozásáig, és ha nagyon jó indulatúak, akkor ez azt jelenti, hogy az első vödör 
beton benn van már a zsaluban. És akkor már teljesült, ez a feltétel. De akár teljesül, ha az 
összes beton benne van, és nemcsak az első vödör, de a ma megkapott anyag, illetve az 
elmondottak alapján és itt nyári időpontok vannak arra, hogy mikorra lesz alaplemezünk, és 
lehet, hogy utána begyorsulnak az események, csak azért itt öt évet elvesztegettek. Ki tudja 
mivel, és most biztos, hogy kellemetlen, hogy most két hónapot fognak számon kérni, de 
teljesen egyetért alpolgármester úrral, hogy egyszer ennek a türelemnek el kell fogynia. Most 
ez az a pillanat, egyszer el kell mondani azt, hogy ennek... itt van a vége. Ez nem normális, 
hogy öt évig húzzák-halasszák, és akkor utána, meg technológiát váltanak, Ez nonszensz. 
Javasolja, hogy szavazzanak alpolgármester úr javaslatáról. 

Barabás József: Első pillanattól kezdve itt ül ezzel az egész üggyel kapcsolatban, és 
kőművesmesterként azért képben van, hogy mit miért nem lehetett (régészet, talajvíz). Nem 
biztos, hogy mindig a céggel voltak a problémák, meg valami miatt mindig tovább húzták. Most 
mikor már mondják, hogy elkezdik, megcsinálják, meg izé, most nem kéne már keresztbe 
tenni. Mit érnek el vele, ha elmegy a cég? Semmit. Hogy kapták meg az egészet? Hogy a 
70%-át ők állják és a 30-at csak az önkormányzat. Ha akkor most elmennek, mind a 100-at az 
önkormányzatnak kell. Gondoljátok végig! Most mondta, hogy fognak szépen sorjában 
haladni, de van olyan terv, ami most készül. Nem szeretne abba belemenni, hogy ami most 
egyszer már valahogy elindult annak keresztbe tesznek. 

Csepregi Miklós: Az elmúlt években Andrással sokszor találkoztak - és mindig az volt a 
mondás, hogy most már tényleg egyenesben vannak és most már tényleg haladni fog, és ezt 
a mondatot nem tudja, hogy hányszor lehet elmondani, hogy elhiggyék. Teljesen igaza van 
Tamásnak, egyszerűen nem tud erre mit mondani. Borzasztó sok bizalmat adtak. Megérti, a 
technológia váltás, meg mindent megért. Nem akkor kell tervezni, amikor építenek, hanem azt 
megelőzően. Először terveznek és aztán építenek, és akkor útközben nincsenek nagy 
meglepetések. Ha belemennek itt egy jogi csűrés-csavarásba, akkor abból ki tudja mi jön ki, 
meg pláne mikorra, mert az itt az időtényező nem egy elhanyagolható szempont, hogy mikorra 
ítél esetleg a bíróság. 

Füzy András: Itt először a tervezés történt meg. Tehát azok a tervek és azok a talajmenti 
adatok, innen kapták meg az önkormányzattól és nem is ők rendelték a terveket. Ebből 
kiderült, hogy ha ezt úgy csinálják, akkor a műemlékvédelmi épületnek komoly károsodása 
lehet. Nem tervezés zajlik, hanem munkatervek készülnek, a kivitelezőknek iránymutató 
tervek, hogy hogyan közelítsék meg a területet, tehát a tervek készen állnak. Terveket leadták 
már, megküldték korábban is az önkormányzat részére, képviselő úr bármikor hozzáférhet, 
ezek nem titkosak, megvannak a kiviteli tervektől kezdve az építési engedélyes tervekig. A 
kivitelezők kérésére volt egy olyan terv vezetés, miután ilyen kényes a beruházásnak a 
helyszíne, amely terv vezetése alapján ők el tudnak járni, hogy mikor milyen terhelést tudnak 
ott tenni úgy, hogy ne sérüljön a mellette lévő műemléki védelmi épület, ami nem a saját 
kérésük volt, hanem a felügyelő szakhatóságnak, illetve az Építésügyi Minisztériumnak. 
Ezeket kell betartani. Az idézetből kitűnik az, amiben megállapodtak legutoljára, amit a mai 
napig is, és most is ezt tudta megerősíteni, hogy az volt a kérés, és többször is, mert 
személyesen is beszéltek, hogy május 15-éig az alapozási munkában a betonozás kezdődjön 
meg. Ez volt az elvárás és a kérés. Ettől nem tágítottak. A kivitelezőknek, tervezőknek nem is 
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15-ét mondott, hanem 10-ét, tehát ők 10-ét tudnak, hogy ennek meg kell történnie, mert 
ismertette velük, sőt, a vezető tervező ott ült vele szemben, amikor prezentálta a tervek egy 
részét a bizottság részére, hogy ennek meg kell történnie. Ezért nem tartja jelen pillanatban 
még jogosnak és elfogadhatónak, mert ha kitűznek egy céldátumot, és azt el kell érni, és meg 
kell valósítani, már csak azért sem, mert sokkal egyszerűbb ezt a projektet most már végig 
vinni, azt az összeget, amit összegyűjtöttek rá lehívni több, mint 1,7 milliárd forint áll csak most 
a letéti számlán és a mostani feltöltési időszakban meglesz a különbözet összege, tehát 2 
milliárd forintot ne dobjon el a város ezért. Azt tudja most vállalni, hogy abban az esetben, ha 
eddig a határnapig a betonozás nem kezdődik el, természetesen minden egyes olyan jogi 
eljárásnak alanyai, meg amennyiben az ő hibája lehet, ezt majd a jogászok eldöntik, kinek 
mekkora hibája meg felelőssége van abban, hogy elhúzódott a beruházásnak a kivitelezése. 
Hozzáteszi, hogy ezeket a pénzeket össze is kellett gyűjteni, úgy nem lehetett nekivágni. Volt 
egy 3 éves időszak, amíg csak gyűjtötték az összeget, mert úgy nem lehet nekivágni egy 
fedezet nélküli beruházásnak, hogy nem tudják kifizetni a nap végén a kivitelezőket. Abban 
kérném a tisztelt belátását a bizottságnak, hogy ezt a határnapot nem időhúzással, csak 
megadva a lehetőséget, mert gyakorlatilag most odáig jutottak el, hogy a kivitelezőkön át a 
tervezői csapat mindenkit erre a május 10-re fókuszáltatta rá, hogy végezzék el, és el tudjanak 
indulni, és kezdődjön meg a betonozás érdemi részben, mert onnantól kezdve, ha ez megvan, 
akkor ez a beruházás végig fog folyni. Ez egy egyszerűbb megoldás, ez egy egyszerűbb út, 
és onnantól kezdve a nap végén mindenkinek mosoly lesz a szája szélén. Ha most idejekorán 
belemennek, és már abból egy jogi helyzetet csinálnak, hogy május 15., mi volt a vállalás vagy 
miként, a vállalás ez volt. Amit a képviselő úr elmondott, abból is kicseng ez maximálisan, hogy 
ez volt a vállalás, és ezt a vállalást tudják tartani, tehát május 15. napjáig meg fognak kezdődni 
az alapozási munkálatok és meg fognak kezdődni a betonozási munkálatok. Ehhez tudják 
tartani magunkat, ehhez van az ütemmenet. Az, hogy mikorra fut ki a befejezése az 
alapozásnak és mi a véghatárideje a beruházásnak, az két különböző kérdéskör, mert azt 
hozzá kell tennie, hogy - és ezt is elmondta az előző bizottsági ülésen, és itt van egy kicsi 
csalóka abban az időpontban -, tény és való, hogy ennek az alapozási időszaka ez 
augusztusba belenyúlik. De nincsenek utána még olyan száradási időszakok, tehát azonnal 
terhelhető a szerkezettel. Itt körülbelül két hónapot visszanyer a beruházás az idejéből, mert 
azonnal, már úgy is jönnek ki ezek a cölöpök, hogy ezek a fogadó szerkezetek, amire rárakják 
a vasbeton pilléreket, azok készen állnak, kevesebb fizikai munkát igényel arra, hogy a 
szerkezetet ráépítsék. Itt időt fog nyerni. Ezt is elmondta, hogyha visszaemlékeznek, hogy az 
elején ez hosszabbnak tűnik, de összes értékében meg utoléri magát a projekt, ami elmegy 
tervezéssel, hogy ezt meg tudják valósítani, azt be tudják hozni az alapozás végén a 
szerkezetépítésnél, amikor nem kell annyi vasbetont szerelni, meg egyéb más ilyen 
technológiákat véghez vinni, tehát ez utoléri magát. Összességében, a kivitelezés határidejét 
kérték, mert a szerződésben van a kivitelezővel ez is, az nem befolyásolja a végén, tehát 
ugyanazzal a véghatáridővel tudják átadni az épületet, Tiszteletteljes kérése az lenne a 
bizottság részére, hogy azt a határnapot, amit adtak feladatul, azt hagy teljesíthessék 
legalább, azzal a műszaki tartalommal, amit megkaptak feladatul. Ha ez nem sikerül, akkor, 
ha nem is szíves örömmel, de vállalja ennek a konklúzióját, a következményeit, de szerinte az 
nem jogos, hogy uszkve pár nap híján egy hónappal a szükséges határidő előtt kijelenteni 
olyat, hogy ez nem történik. Nagyon sok pénzösszeget, meg energiát dobnának kútba és most 
nem a saját energiájáról beszél, azt már föl se veti. Kér ebben egy kis toleranciát, ha mást 
nem is, de a személyére való tekintettel, hogy évek óta élén áll a beruházásnak és 
összekalapolt annyi pénzt itt a városnak, milliárdos nagyságrendeket, hogy ennyi toleranciát 
hagy kérjenek, hogy amit kaptak feladatot, akkor azt legalább határidőre hadd tudja 
végrehajtatni, ha most már ilyen állapotba eljutott a műszaki tartalom, illetve a kivitelezésnek 
a helyzete.  
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Nánási-Kézdy Tamás: Semmi akadálya annak, hogy a februárban meghatározott műszaki 
tartalom elkészüljön május 15-re. A februári ülésen meghatározott műszaki tartalom 
megismétli most is, sose mondott mást és ezt egy olyan anyagból mondta fel, amit kaptak. 
Nem a hivatal találta ki. Ebben a cölöpözés befejezése van, a betonozásának a megkezdése. 
Erre előzetes megbeszélésen, bizottsági ülésen, utólagos megbeszélésen, minden 
alkalommal igen választ kaptunk. Semmi akadálya, hogy május 15-ig elkészüljenek. Ha ez 
elkészül május 15-ig, akkor mosoly lesz a szájuk szélén. Ha nem készül el, akkor pedig dönt 
a képviselő-testület a keresetlevél sorsáról. 

Barabás József: Az egész kezdetén megmondta, hogy itt magas a talajvíz és főleg olyan 
szintkülönbséggel, hogy bemennek a földbe, mert a Műemlékvédelem nem ment bele, hogy 
magasabb legyen a tető, mint a másik. Ilyen feltételek játszódtak le nagyon sok időn keresztül. 
Nem őrajtuk múlott, főleg a kezdés, nem is ők terveztették először, utána már csak 
módosítások voltak, azért mentek bele, mert a 70-30. A Sportkör elvállalta, hogy a 70%-át 
megszerzik. Most mikor már elkészül vagy elkezdődik, akkor már nem kell kerék közé dugni. 

dr. Joó Márk Szabolcs: Első kérdés: Mikor lehet zsákolni? Második, hogy a munkának mindig 
van tere. A szerződés alapján a munka folytatható vagy végezhető. Május 15-ig semmilyen 
jogi irányú lépés nincs, csak előkészítést említett Tamás. Még azért addig van annyi idő, hogy 
szerezzenek benyomásokat talán arról, hogy itt érdembeni munka is fog folyni. Annak nincs 
akadálya, hogy addig bármilyen tevékeny építési tevékenység megkezdődjön.  

Sisa Márk Ádám: Alpolgármester úr javaslatáról szavazni fognak. Először a keresetlevél 
jegyző úr általi előkészítéséről fognak szavazni. 

Nánási-Kézdy Tamás: A javaslat lényege az, hogy mivel látható, hogy ez a műszaki tartalom 
május 15-ig gyanítható, hogy nem teljesül, van rá esély, senki meg nem akadályozza, de van 
rá esély, ezért kérjék fel a jegyző urat, hogy készítsen elő kártalanítási per indítása érdekében 
keresetlevelet és azt május 15-ig terjessze be a képviselő-testület felé, hogy jogi eljárás 
indulhasson akkor, hogyha ez a műszaki tartalom május 15-ig nem teljesül. 

Sisa Márk Ádám: A Tamás által tett javaslatot teszi fel szavazásra. 

Szavazás:  
A bizottság 3 igen, 1 ellenszavazat szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

92/2024. (IV.22.) határozata 

Kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatás 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 
kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatása kapcsán felkéri Biatorbágy Város jegyzőjét, 
hogy „Biatorbágy Városban a Sándor Metternich kastély területén megvalósuló 
Sportcsarnok és kiszolgáló egységei” megnevezésű projekt beruházás megvalósulásának 
hiánya miatt készítse el az UNI GYŐR NEMZETI Kosárlabda Akadémia Sportegyesülettel 
szembeni kártalanítási perindításhoz szükséges keresetlevelet és május 15-éig terjessze a 
képviselő-testület elé. 
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Sisa Márk Ádám: Most pedig a beszámolót teszi fel szavazásra.  
 
Szavazás:  
A bizottság 1 igen, 1 ellenszavazat, 2 tartózkodás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az 
ülésen) az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

93/2024. (IV.22.) határozata 

Kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatás 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága a 
kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatását nem fogadja el. 
 
3) A Stratégiai Fejlesztési Eszköztár prediktív modellezési eredményeiről 
 
Sisa Márk Ádám: Az Egészséges Biatorbágyért Népegészségügyi Program keretében a korfa 
elkészítésével kapcsolatban fognak prezentációt tartani. 

Bársony Gábor: Egy egészségügyi adatelemzéssel, adatbányászattal és statisztikai 
modellezéssel foglalkozó cégként jelen megbízásuk keretében a biatorbágyi szakrendelő 
számára dolgoztak ki, illetve adaptáltak egy olyan modellező eszközt, amely segít abban, hogy 
a következő évek, évtizedekben a különböző népmozgási adatok, illetve epidemiológiai adatok 
segítségével segít bejósolni azt, hogy milyen forgalmi terhelés várható a szakrendelőben. 
Ezeknek az eszközöknek mindig az a lényege és az értelme és a legfontosabb ezekben mindig 
az, hogy felhasználásra kerüljenek. A modellezést elvégezték, az eredményeiket átadták, de 
azért is kérték a lehetőséget arra, hogy bemutathassák ezt az eszköztárat, hogy minél inkább 
ismert legyen, hogy ez létezik, milyen módon, milyen adatokból táplálkozik, hogyan dolgozik, 
milyen adatok nyerhetőek ki belőle. Van egy viszonylag rövid diasor, amit kifejezetten ennek 
az alkalomnak, bemutatónak a kedvéért készítettek, de maga az eszköztár alapvetően az egy 
adatfájlból, illetve egy vizualizációs fájlból dolgozik. A másik oldalról csak annyit látnak, hogy 
átadták az eredményeket, de mindig is ezt úgy tekintik, hogy a munkájuk itt nem ér véget, 
hanem, ha bármi kérdés van, aki ezt akarja használni, nem érti pontosan, szüksége van 
segítségre, szeretné fölhasználni ezt az alkalmat, hogy jelezze, hogy része magának a 
szolgáltatásnak, hogy nyújtanak támogatást az adatok elemzéséhez, értelmezéséhez, a 
kérdések megválaszolásához. Átadja a szót kollégájának.  

Mazzag Bálint: Szeretné röviden prezentálni ennek az eszköztárnak az eredményeit, illetve 
egy kontextust adni a problémához. A probléma maga, amire megoldást kerestek, az az, hogy 
a biatorbágyi népességváltozás miatt a szociális és az egészségügyi ellátó rendszerre való 
terhelés az változni fog az elkövetkezendő öt-tíz évben. Ehhez volt a cél az, hogy a meglévő 
biatorbágyi szakrendelői adatok alapján készítsenek egy predikciót arra, hogy mi a várható 
terhelés ezekben a következő rövid- és középtávon. Módszertanilag egy már meglévő, fejlett 
ellátó rendszerrel rendelkező ország, névlegesen az Egyesült Királyságnak, az Enech And-
nek van egy helyi költségvetési szervek számára, így önkormányzati szinten is kezelhető 
előrejelzési eszköze, és ezt fejlesztették tovább, gépi tanulási módszertanokkal jeleztek előre 
betegség revalencia adatokat, betegség gyakoriságot. Két fő funkciója: jelenlegi terhelésnek 
az elemzése, majd ennek az előrejelzése. Az eredményeket két részre bontaná. Az első a 
demográfiai adatokra, majd a második részben pedig a betegségcsoportoknak a gyakorisága 
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és az előfordulási aránya. Ebből a kettőből jön ki végül a végeredmény, amely felhasználható 
a szakrendelői kontrolling és egyéb szolgáltatások számára. Az eredményekben azt látták, 
hogy a biatorbágyi szakrendelőben megjelenők korfája az alábbiak szerint néz ki. Az adatokat 
2019-től 2023-ig kapták meg a szakrendelőtől megfelelően, adatrendezési szempontból 
titkosítva, és ebből azt tudták megállapítani, hogy a biatorbágyi lakcímmel és nem biatorbágyi 
lakcímmel is rendelkezők egyaránt hányan és milyen eloszlásban, nemi és korcsoporti 
eloszlásban jelentek meg az ellátásban. Itt érdekességképpen ki lehet emelni, hogy 18.000 
beteg jelent meg ebben a 4 évben és ebből 13.000 biatorbágyi lakcímmel rendelkezők és a 
legutóbbi népszámlálási adatok alapján a biatorbágyi férfiak közül 79%, míg biatorbágyi nők 
közül 98%-ot fedeztek fel az adatokban. Tehát a biatorbágyi lakosság és a biatorbágyi 
megjelenők számának ez volt az aránya. Itt a demográfiai előrejelzéshez azt vetették előre, 
hogy a lakosságszám folyamatosan növekszik, ugyanakkor ezeknek a prognózisoknak az, 
hogy hány család szeretne Biatorbágyra betelepülni, vagy ne adj isten elmenni a településről, 
ezeknek a felülvizsgálata ahhoz, hogy friss és újrakalkulálható adatok lehessenek, erre az 
eszköztár alkalmas. A következő, és egyben záró gondolat, az pedig a betegségek előfordulási 
gyakorisága. Az előrejelzés, az egyrészt demográfiára vonatkozott, másrészt pedig arra is, 
hogy milyen betegségek, betegségcsoportok jelennek meg Biatorbágy városa, és annak a 
lakossága körében. Ezt mind nemek, korcsoportok, vagy lakhely és időszak bontás, tehát 
éves, vagy havi szinten is megvizsgálták, és az úgynevezett BNO, tehát betegségcsoportokra 
külön-külön készítettek előrejelzést gépi tanulási algoritmusok alapján. Ennek a kimenete a 
jobb oldali ábrán látható, tehát így néz ki az, hogy 2023-ban megvolt a historikus, most is 
elérhető adatsor, és az előrejelzés az már 2024 januártól kezdődik. Itt a friss adatokkal is majd 
lehet frissíteni, de havi adatsorban tudják azt ábrázolni, hogy melyik betegségcsoportban 
várhatóan hány beteg jelenik majd meg a szakrendelőben. Ennek az adatfájlnak és ennek a 
kimenetnek az átadása az, ami megtörtént, és ahogy Gábor is említette, ahhoz, hogy ebből 
szakmai döntés és konkrét intézkedések tudjanak születni a szakrendelőben, ahhoz a 
szükséges orvosszámok és egyéb ellátási szükségletek megbecsülhetőek, ugyanakkor ebben 
szeretnének segítséget nyújtani, ha még ezzel kapcsolatban bármilyen kérdés merül föl. 

Joó Márk Szabolcs: Mi lett az eredmény? 

Bársony Gábor: Az eredmény az egy olyan Excel filé kimenet, illetve egy interaktív HTML file, 
amiben mind a kutatás menete írásosan megtalálható, illetve, hogy milyen adatokat dolgoztak 
fel, milyen adattisztítási folyamatokon mentek keresztül és milyen előrejelzéseket adtak mind 
a demográfiai mind pedig a betegségcsoportokkal kapcsolatban. Statisztikai módszertanok is 
megtalálhatóak. Majd pedig itt azt az ábrát láthatják, illetve visszaugrik az Excel file-ra 
amelyben a teljes népességre, ez most jelen esetben erre vonatkozik, betegségcsoportok 
alapján esetszámokat tudtak előre jelezni. És ez az, ami konkrétan beépíthető a 
döntéshozatali folyamatba. Ezt a szerződésben szereplő kapcsolattartó számára elküldték, 
elektronikus úton osztották meg a prezentációval kiegészítve, de szívesen elküldik bármilyen 
megadott e-mail címre. Minden ilyen modell, amivel dolgoznak, az a belevitt adatokkal dolgozik 
és abból ad valamilyen eredményt. Dolgoztak a szakrendelő adataival, illetve hivatalosan 
elérhető demográfiai adatokkal. Szeretné hangsúlyozni, hogy maga ez, illetve bármilyen ilyen 
jellegű modell mindig finomítható tovább és mélyebbre lehet ásni, még jobb, még granuláltabb 
adatokkal, még inkább pontosabb előrejelzéseket lehet adni, illetve rá lehet vetíteni 
természetesen más területekre is az egészségügy mellett. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a tájékoztatást. 
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
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Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 
94/2024. (IV. 22.) határozata 

 
Stratégiai Fejlesztési Eszköztár prediktív modellezési eredményeiről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta a Stratégiai Fejlesztési Eszköztár prediktív 
modellezési eredményiről szóló tájékoztatást, melyet elfogad.  

Határidő: azonnal 
Felelős: bizottsági elnök 
Végrehajtásért felelős: Szervezési osztály 
 
 
4) A Pedagógiai szakszolgálat biatorbágyi telephelyéről 
 
Sisa Márk Ádám: Érkezett a szülői munkaközösségtől egy kérés, hogy a szakszolgálat 
teljeskörű biatorbágyi működésében hajtsanak végre egy felmérést. Orvosolják most ezt a 
helyzetet. 

Badacsonyiné Juhász Zsuzsanna: Nagyon örült a kérésnek, nem tagadja, mert azért volt itt 
pár év, amikor itt voltak, és valóban tudtak úgy dolgozni, két munkatársa is kifejezettel, hogy 
azt a hiányt orvosolták, ami most itt felmerült, tehát a nevelési tanácsadás kérdést. A szakértői 
vizsgálatokat megoldják a szülők, mert azért a szakértői vizsgálatok azok általában egy 
egyalkalmas történetet jelentenek, arra még bejönnek Budaörsre. Nem mondja, hogy nem 
okoz problémát némelyeknek, de azért bejönnek, ott vannak 3-4 órát. Ez max. két alkalom. A 
nevelési tanácsadás viszont egy sokkal húzósabb történet, hiszen aki nevelési tanácsadás 
ellátásra szorul, az egy heti, rendszeres foglalkozást jelent. Azért heti rendszeresen bejárni, 
ez már egy húzósabb dolog. Nyilván ezért merült fel, merthogy 19 előtt sokáig itt voltak, ezt 
meg tudták oldani. Az Ifjúsági ponton voltak, de az a hely egyszerűen ellehetetlenült. Úgy jöttek 
már be a szülők a végén, hogy ők ide nem jönnek. Büdös volt, dohos volt. Akkor elkezdődtek 
mindenféle felmérések, hogy mit lehetne vele csinálni. Úgy tudja, hogy egyszer történt is egy 
nagyon komoly műszaki felmérés, hogy komoly gubanc van az alapokkal, ázik az egész, 
gyakorlatilag rohad szét a parketta. Aztán az lett a végső döntés, hogy ez most nem fér bele 
Biatorbágy életébe. nekik meg az nem fér bele, hogy így járjon ki dolgozni két munkatárs. Az 
egyik ráadásul asztmás volt, mondta, hogy befejezik. Úgyhogy ez volt a történet, és igazából 
tényleg nyitott mindenféle megoldásra. Nem véletlenül írta le a levelében, hogy azért vannak 
lehetőségek, hiszen hét település azért mégiscsak kitalált egy megoldást. Budakeszi is 
rettenetesen szenved a hellyel, meg a helyhiánnyal, ott is, most már a harmadik helyre 
költöztek. Ott az önkormányzati lakást kapták meg és született egy megállapodás, hogy a 
ceglédi tankerület beszáll a rezsibe, egy használati szerződés alapján minden hónapban el 
kell juttatni a mérőóra állást. A mérőórákat Budakeszi fizeti ki, hiszen minden az övé és minden 
az ő nevén van, tovább számláznak Cegléd felé. Szerinte ez egy nagyon optimális megoldás. 
Olyan is van, ahol egyszerűen óvodába sikerült 1-1 szobát találni. Az a sarokpont teszi nagyon 
nehézzé a dolgot akár egy óvodán belül is, hogy nemcsak óvodásokat látnak el, hanem 
gyakorlatilag most már 0-23 éves korig látnak el gyerekeket. Nem könnyű helyzet az, hogy 
akkor az óvodában, hogy és mint lehet bemenni. Nem könnyű mindig megtalálni azt a helyet, 
azt a szobát, ahova úgy tud bemenni egy külső ember, hogy nem zavarja az óvoda életét, nem 
csörtet végig az épületen, de mégiscsak be tud jutni.  
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Reggeltől estig dolgoznak, hiszen a családok egy része csak délután tud jönni, olyankor 
mégiscsak ott kell lenni valakinek, hogy működjön az épület. Nagyon nyitott bármire, amit 
sikerül találni. 

Sisa Márk Ádám: Köszöni a nyitottságát intézményvezető asszonynak. A Szabadság út 8. 
szám alatti önkormányzati ingatlanban működött a szolgálat itt helyben ezzel a funkcióval. 
Köszöni, hogy a levelében lehetséges megoldási javaslatokat is felvázolt az egyes 
településeket érintve. Az Oktatási, Kulturális Egészségügyi Bizottságban véleményezésként 
van ez a napirendi pont, de tovább fog kerülni a képviselő-testület elé is döntéshozatalra. Ezzel 
kapcsolatban a tárgyalásoknak a további lefolytatására kap majd polgármester úr 
felhatalmazást. 

dr. Joó Márk Szabolcs: Itt az anyagban több minden szerepel. Itt az látszik, hogy esetleg a 
Biai Általános Iskola tudna helyszínt biztosítani. Polgármester úr hatásköre lesz puhatolózni. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

95/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A pedagógiai szakszolgálat biatorbágyi telephelyéről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel a polgármestert a 
pedagógiai szakszolgálat biatorbágyi rendelési idejével kapcsolatos tárgyalások lefolytatására 
és kéri, hogy az anyag az egyeztetések lezárását követően kerüljön vissza a Képviselő- 
testülethez. 
 
5) A Torbágyi Római Katolikus Plébánia kérelméről 
 
Baracza Szabolcs: Restaurátor művész és műemlék szakértő, 20 éve foglalkozik a Torbágyi 
Római Katolikus Plébániának a restaurálásával. Biatorbágynak a legkiemelkedőbb műemléke 
az a Torbágyi Római Katolikus Plébánia. Szeretné megköszönni, hogy 2010-től rendszeresen 
támogatta az önkormányzat. Külön öröm, hogy mindig eljött valaki a zsűrizésekre, vagy a 
polgármester úr, vagy valamelyik alpolgármester úr vagy a jegyző úr, tehát mindig volt ott 
valaki és látta, hogy ez mekkora nagy munka van benne. Időközben a Nemzeti Kulturális 
Alapnál a mindenkori magyar kormánynak, az örökségnek a kollégiuma mintaprojektté 
választotta ezt, a restaurálások és egyházi támogatások mintaprojektté a 'torbágyi egyház 
közössége, úgymond sikerült így kulturálisan bevinnie a teljes köztudatba a minisztériumi 
szinten, államtitkári szinten. A Civil Műemlékvédelmi-díjat is megkapta, az ICOMOS-díjat 
2022-ben, megkapta a nagyobb épületfelújítások között egyedüli restaurátorként megkapták 
a torbágyi templomnak a restaurálásának, a főoltárának a rekonstrukciójára, illetve 
helyreállítására az ICOMOS-nagydíjat. Ezek a konkrétumok, hogy a 20 év alatt annyi minden 
történt. A Nemzeti Kulturális Alap 2023-ban akkor 30 éves volt, akkor azért nem lett 
mintaprojekt ez, mert nem ünnepelték meg sajnos külön az Örökségvédelem Kollégiuma a 
pályázatot, de akkor is folyamatosan mentek előre a pályázatok. Semmilyen más település 
nincs Magyarországon, ahol az önkormányzat, az egyházközség és a restaurátor ilyen jól 
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össze tudott fogni, ez egy kiemelkedő hely, ezt büszkén elmondhatják. A 20 év alatt 
megvalósult 13 ütem, illetve a 13. ütem van most jelenleg folyamatban. Ez alatt a 20 év alatt 
megvalósult a három oltár, tehát a főoltár, a két mellékoltár, a szószék és a keresztelő 
medence restaurálása, és egy ajándékként, akkor mi maradt hátra, hogy az egyik 
mellékoltárnál levő tabernákulum, egy véletlen kapcsán kiderült, hogy ez a főoltárnak a 
tabernákuluma elég erőteljes csonkítással és ennek a rekonstrukciójára adtak be a Nemzeti 
Kulturális Alap Örökségvédelmi Kollégiumához a tavalyi évben. Tavalyi évben nem tavasszal 
volt, ezért nem tudták megkérni az önkormányzatot, hogy támogassa, hanem akkor ősszel 
adták be, nyár végén és ősszel nyerte meg a pályázatot. Ez a 13. ütem is nyert pályázatot az 
Örökségvédelmi Kollégiumnál és ennek kérnék most úgymond az önrész pályázatát. Itt 
annyival egy kicsit nehezebb, egyébként csinált róla rekonstrukciós rajzot, ez egy akvarellrajz, 
ez a főoltárnak a megfelelő részéről, az oltárkép is visszakerült a restaurálás során. Ez egy 
különleges dolog és ez a tebernákum kerül vissza. A Nemzeti Kulturális Alap támogatta a 
restaurálását, illetve részben a rekosntrukcióját, de mellé van két angyal is, ami így lesz teljes. 
Lehet mondani, hogy enélkül az angyalok mellett is már teljesen egységes a templom, és hogy 
minek oda még két angyal. Ezt megkapta én privátban, nem a képviselőktől, hanem más 
emberektől, de így válik teljessé ez a kép. Biatorbágynak a műemlékvédelem csak egy részén 
valósult meg eddig, mert még nem készült el teljes templom. Ahhoz ez a továbblépés kell, 
hogy a műemlékvédelmi palettán előre kerüljön. Másrészt nagyon fontosnak tartja, hogy 
teljesség legyen, hogy úgy álljon helyre, hogy amikor még nem volt ott az oltárkép, hanem egy 
századfordulós szobor volt ott, amit egy egyik zsűrizésre még 20 évvel ezelőtt egy Munkácsy-
díjas restaurátorművész vérgagyinak nevezett, tudva, hogy ez valakit sért és megkérdezte 
tőle: Ezzel a vérgagyi szoborral mit kezd majd? Akkor erre nem lehetett válaszolni. 
Szerencsére a sors segített, mert kiderült, hogy megvan az oltárkép és visszakerült a helyére. 
Ez a probléma megoldódott, és ha most visszaraknák azt a szobrot, akkor mindenki elhűlne, 
hogy milyen rossz az a szobor. Ugyanígy van most: megszokták, hogy milyen szép ez a főoltár, 
ez tényleg egy gyönyörű, szakmai körökben is, de ha bekerülnek azok a hiányzó elemek, akkor 
tudják fölrakni az i-re a pontot. Még egyszer el kell mondania, hogy messzemenőkig ez a 
középkori alapítású legfontosabb szakrális emléke Biatorbágynak. 

Barabás József: Nyilvánvaló, hogy támogatja. 
 
Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

96/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A Torbágyi Római Katolikus Plébánia kérelméről 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a torbágyi római katolikus templom restaurálási projektjének 
támogatási kérelméről szóló előterjesztést és javasolja támogatni a Torbágy Római Katolikus 
Plébánia kérelmét az alábbiak szerint: 

1. a tabernákulum restaurálását 2 mFt összeggel javasolja támogatni, amelyet Biatorbágy 
Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetésének általános tartalékkerete terhére. 
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2. a támogatást a Torbágyi Katolikus Plébániának az NKA Örökségvédelem 
Kollégiumának műemlék épületek és építmények állagmegóvásának, részleges, vagy 
teljes helyreállításának, felújításának, megvalósításának célja érdekében kiírt 
pályázaton való elszámolását biztosítsa az önrészhez való hozzájárulással, 

3. a tabernákulum 1747. évi állapotának visszaállítása érdekében a két adorádó angyal 
teljeskörű rekonstrukciójára 5 mFt összegű támogatást javasolj nyújtani, amelyet 
Biatorbágy Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetésének általános 
tartalékkerete terhére. 

 
6) A 2024 évi városünnep előkészítéséről 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

97/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A 2024. évi Városünnep előkészítéséről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 
megtárgyalta a 2024. évi Városünnep előkészítéséről szóló tájékoztatót és  

elfogadja 

a határozat mellékletét tartalmazó tájékoztató anyagot. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtásért felel: JFMK intézményvezető 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv melléklete képezi. 
 
7) A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ 2024. évi nyári nyitvatartási 

rendjéről (átruházott hatáskörben) 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

98/2024. (IV. 22.) határozata 
A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ 2024. évi nyári nyitvatartási 

rendjéről 
 

(átruházott hatáskörben) 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) Ör. számú rendeletének 47. §-ában és az 1/A melléklet „átruházott hatáskörök” 8. 
pontjában foglalat felhatalmazás alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-
testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágyi Juhász Ferenc 
Művelődési Központ 2024. évi nyári nyitvatartási rendjét 2024. június, július, augusztus 
hónapokban az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

2024.06.24. és 2024.08.25. között  

hétköznap 10.00-18.00 óra, szombat 7.00-12.00 óra, valamint rendezvényekhez igazodóan.   

Határidő: azonnal 

Felelős: bizottsági elnök 

A végrehajtást végzi: Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 

 
8) A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításáról (átruházott hatáskörben) 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

99/2024. (IV. 22.) határozata 

A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosításáról (átruházott hatáskörben) 

Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) Ör. számú rendeletének 47. §-ában és az 1/A melléklet „átruházott hatáskörök” 7. 
pontjában foglalat felhatalmazás alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-
testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága jóváhagyja a Biatorbágyi Juhász 
Ferenc Művelődési Központ módosított Szervezeti és Működési Szabályzatát: 

A módosított Szervezeti és Működési Szabályzatot a határozat melléklete tartalmazza. 

Jelen határozattal elfogadott Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ Szervezeti és 
Működési Szabályzata 2024. április 25. napjával lép hatályba. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv melléklete képezi. 
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9) A háziorvosok, házi gyermekorvosok, fogorvosok, védőnők éves szakmai 
beszámolójáról a 61/2022.(II.24.) Kt határozat alapján (átruházott hatáskörben) 

 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

100/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A háziorvosok, házi gyermekorvosok, fogorvosok, védőnők éves szakmai 
beszámolójáról a 61/2022. (II. 24.) Kt. határozat alapján  

(átruházott hatáskörben) 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta és  

elfogadja 

a Biatorbágy Város egészségügyi alapellátásáról szóló 2023. évi tevékenységükről szóló 
beszámolót. 

A beszámolókat a határozat melléklete tartalmazza. 

Határidő: azonnal 
Felelős: bizottsági elnök 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
 
 
10) Tájékoztató az egészségügyi alapellátás helyzetéről 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

101/2024. (IV. 22.) határozata 
 

Tájékoztató az egészségügyi alapellátás helyzetéről  
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága Biatorbágy Város Önkormányzata elfogadja az egészségügyi 
alapellátás helyzetéről szóló tájékoztatót. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: bizottság elnöke 
végrehajtásért felel: Szervezési osztály 
 
 
11) Tájékoztató a közétkeztetés minőségével kapcsolatos felmérésről 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

102/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A közétkeztetés minőségével kapcsolatos felmérésről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága  
 

elfogadja 
 

a Mi-Csodanap Kft. által megküldött, a közétkeztetés minőségével kapcsolatos felmérés 
tartalmát. 

 
A közétkeztetéssel kapcsolatos felmérés eredményeit a határozat melléklete tartalmazza. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv melléklete képezi. 
 
12) Dr. Pataki Ágoston Dániel feladat-ellátási szerződéséről és székhelyhasználat 

iránti kérelméről 
 
Sisa Márk Ádám: Itt két szavazásra is szükség lesz: a feladat-ellátási szerződés és a 
székhelyhasználati kérelem is terítékre kerül. 
Hozzászólás nem lévén először a feladat-ellátási szerződésről kér szavazást. 
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 
 
 
 
 



18 
 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

103/2024. (IV. 22.) határozata 

Dr. Pataki Ágoston Dániel feladat-ellátási szerződéséről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta Dr. Pataki Ágoston Dániel feladat-ellátási szerződéséről szóló 
előterjesztést és javasolja a képviselő-testületnek a Biatorbágy 4. számú felnőtt háziorvosi 
körzet ellátására vonatkozóan feladat-ellátási szerződés megkötését a Pagomedik Kft.-vel 
(képviselő: Dr. Pataki Ágoston Dániel).  
 
Sisa Márk Ádám: A székhelyhasználati kérelmet teszi fel szavazásra.  
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

104/2024. (IV.22.) határozata 
 

Dr. Pataki Ágoston Dániel székhely használati kérelmének jóváhagyásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta Dr. Pataki Ágoston Dániel székhely használati kérelmét és 
javasolja a képviselő-testületnek jóváhagyásra a 2051 Biatorbágy, Szabadság utca 8. 
szám alatti ingatlan (963/1 hrsz.) székhelyként történő használatát és bejegyzését a 
Pagomedik Kft. cégadataiba, Dr. Pataki Ágoston Dániel (pecsétszám: 84176) háziorvos 
részére. 
 
 
13) A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2024. évi nyári nyitvatartási rendjéről 

(átruházott hatáskörben) 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
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Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

 
105/2024. (IV. 22.) határozata 

 
A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2024. évi nyári nyitvatartási rendjéről 

(átruházott hatáskörben) 

Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) Ör. számú rendeletének 47. §-ában és az 1/A melléklet „átruházott hatáskörök” 8. 
pontjában foglalt felhatalmazás alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-
testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágyi Karikó János 
Könyvtár 2024. évi nyári nyitvatartási rendjét a következők szerint hagyja jóvá: 

A könyvtár nyári nyitvatartási rendje 2024. július 8. és augusztus 31. közötti időszakban: 

Hétfő:14-17 óráig 

Kedd, Csütörtök: 10-19 óráig 

Szerda: Zárva 

Péntek: 10-17 óráig 

Szombat: Minden páros héten 10-13 óráig 

A könyvtár 2024. július 22-26. között zárva tart. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: bizottsági elnök 
A végrehajtást végzi: Biatorbágyi Karikó János Könyvtár vezetője 
 
14) A Torbágyi Református Egyházközség kérelméről 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

106/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A Torbágyi Református Egyházközség kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága a Torbágyi Református Egyházközség kérelmét javasolja támogatni az alábbiak 

szerint: 
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1. a Torbágyi Református templom faszerkezetének felújítását 1.000.000 forinttal, azaz 

egymillió forinttal javasolja támogatni,  

2. a támogatás összegének fedezete Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésének általános tartalékkerete, 

 
15) NORMADENTAL Bt. telephely bejegyzési kérelmének jóváhagyásáról 
 
dr. Szabó Ferenc: A doktornő jelezte, hogy fióktelepre szeretné ezt javítani a telephelyről, így 
javasolja módosítani a határozati javaslatot. 

Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén az így módosított határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

107/2024. (IV. 22.) határozata 
 

NORMADENTAL Bt. fióktelep engedély bejegyzési kérelmének jóváhagyásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága a NORMADENTAL Bt. fióktelep bejegyzési kérelmét jóváhagyásra javasolja. 

 
 
16) A Biatorbágyi Egészségház Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelőtől járó 

finanszírozási díjáról 
 
Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén az így módosított határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

108/2024. (IV. 22.) határozata 
 

A Biatorbágyi Egészségház Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelőtől járó 
finanszírozási díjáról  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja, hogy a 2024. június 30. napjával megszűnő Biatorbágy Város 
Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. által ellátott önkormányzati feladatok átadás-átvételét 
megelőző kettő hónap után, a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelőtől járó finanszírozási 
díj a továbbiakban a feladatot ellátó átvevő költségvetési szervet, a 2024.07.01. napi hatállyal 
megalapított Biatorbágy Egészségházat illesse meg. 



21 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
 
17) A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló 

101/2024 (IV. 4.) határozat módosításáról 
 
Sisa Márk Ádám: Itt történt már az előző bizottsági ülésen és testületi ülésen döntés ezzel 
kapcsolatban, csak technikai hibák merültek még fel a táblázatban, és ezeknek a módosítása 
lett elvégezve a jelen előterjesztésben.  
Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 

 
109/2024. (IV. 22.) határozata 

A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló  
101/2024. (IV. 4.) határozat módosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek a 101/2024. (IV.04.) határozat módosítását az 

alábbiak szerint: 

1. a 15/2024. (I. 25.) határozatával pályázatot írt ki a helyben működő civil szervezetek 

támogatására, 

2. a civil szervezetek 2024. évi támogatására benyújtott pályázatokat az alábbiak szerint 

bírálja el: 

CIVIL SZERVEZETEK  

    2024.évi támogatás 

Aranyalma Magyar 
Műveltségi Egyesület Húsvéti tojásfestés  

 locsolóbál  

 Mécs tábor  

   összesen  400.000 Ft 

 Hagyományörző Lovas 
Betyár Közösség  Lovas zarándoklat  

   összesen  300.000 Ft 
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BIA-VERITAS BIatorbágyi 
Borkultúra és Tájvédő 
Egyesület 

Pünkösdi nyitott pincék   

 Borvidéki „tanulmányi” kirándulás  

  Borverseny  

 Párlat konferencia  

   összesen  550.000 Ft 

Biai Szent Anna Karitatív 
Alapítvány zarándoklat, buszköltség  

   összesen  
400.000 Ft 

 

 Biatorbágyi Diákokért 
Nebuló Alapítvány  

Iskolába lépő elsősök napja 

 
 

  Hagyományörző kézművesség- 
Háztartástan  

 Föld napja interaktív mesekoncert 
 

 

   összesen  800.000 Ft 

Biai Református 
Templomért és 
Gyülekezetért Alapítvány 

Ifjúsági csoportok táborozása  

 bejárós gyerektábor  

 
gyülekezeti családos tábor 

 
 

 összesen 800.000 Ft 

Biatorbágy 
Közművelődésért 
Alapítvány 

húsvéti kézműves foglalkozás 
 

 

  adventi kézműves foglalkozás 
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 csendes csodák  

   összesen  800.000 Ft 

Biatorbágy Pecatóért 
Egyesület Családi nap  

   összesen  400.000 Ft 

Biatorbágyi Fúvós Zenekar 
és Füzes Népi Tánc 
Együttesért Alapítvány 

Folklór nap  

  Tanulmányi kirándulás  

  szakmai nap  

 karácsonyi gála  

   összesen  800.000 Ft 

Biatorbágyi 
Hagyományőrző Egyesület  rajzpályázat   

   fúvós és tánctalálkozó 
 

 

   összesen  600.000 Ft 

Magyar Fatsani Wing Chun 
Sportegyesület versenyeztetés   

  házibajnokság   

 évzáró  

   összesen  350.000 Ft 

Biai Gáspár Oktatásért és 
Nevelésért Alapítvány 

Iskolai és Óvodai Közösségi 
esemény  

   összesen  800.000 Ft 

 Ohmüllner M. Alap.   családi zarándoklat   

   szkóla programok  

  Karitász csoport eseményei 
 

 

   összesen  800.000 Ft 

 Örökmozgó Alap.   ovis közlekedési nap   
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   madárles megóvása   

   gyerekprogram, utazási költség   

 Jótékonysági bál szervezése  

   összesen  800.000 Ft 

 Pászti Miklós Alap.  Népzenei találkozó 
 

 

  felkészítő tábor Gánt  
 

 

  Népdalkör Minősítő hangverseny 
szervezése  

  vendégszereplés   

   összesen  800.000 Ft 

 Peca-tó SHE   Bia Kupa horgászv.   

   gyermek horgásztábor  

   összesen  500.000 Ft 

Aranyalma- Kerek Világ 
Alapítvány skanzen látogatás  

 pünkösd az iskolában  

 Lucabúza vetés  

   összesen  800.000 Ft 

Budai Lovasíjász és 
Lovasiskola 
Sportegyesület 

Kassai Lovasíjász verseny  

 évzáró  

   összesen  0 

Biatorbágyi Tájvédő Kör családi fasor gond. /karók, táblák, 
kaszálás, bozótírtás)   

  14 ezer fa program  
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 Sárkány-fesztivál a Bolha- 
hegyen  

 Tisztán- Tisztán rendezvény  

   összesen  350.000 Ft 

Turwaller Stammtisch 
Német Nemzetiségi 
Kultúráért Egyesület 

 zarándoklat a nemzetiségi héten   

   ünnepi közgyűlés bortúra   

   adventi gyertyagyújtás   

 városünnepi Boule verseny  

   összesen  620.000 Ft 

ArtsMűhely KHE Évzáró gála  

 Nyári gyermektáborok  

 Karácsonyi gála  

   összesen  800.000 Ft 

Székely Kulturális 
Egyesület Batyus bál  

   székelynap   

   Adventi Gyertyagyújtás    

   összesen  600.000 Ft 

Gyermekek a Természetbe 
Egyesület Lovas verseny  

 Közösség építő társadalmi 
munka és piknik  

 Mikulás fogat és hagyományőrző 
regős csoport hintóztatása   

 Nyári tábor foglalkoztató előadás  

 összesen 575.000 Ft 

Nyakaskő Egyesület Öreg-hegyi piknik  

 összesen 300.000 Ft 



26 
 

Katalin- Hegyi Természet 
és Környezet Védők 
Egyesülete 

Katalin-hegyi tavasz  

 Katalin-hegyi nyár  

 Katalin-hegyi ősz  

 Katalin-hegyi tél  

 összesen 550.000 Ft 

Viadukt Lovas Egyesület Lovas kirándulás  

 Szakmai workshop előadókkal  

 összesen 250.000 Ft 

Lélegző Képző Oktatási és 
Innovációs Alapítvány Érzékenyítő nap  

 összesen 200.000 Ft 

Biatorbágy Kultúrájáért 
Alapítvány 

Karikó- Naplók Kiadásának 
előkészítése  

 összesen: 600.000 Ft 

Biatorbágyi Skorpió 
Harcművészeti Egyesület 

tatami és sporteszköz 
beszerzése  

 összesen: 0 

Magyar Kökpár Szövetség Kökpár verseny  

 Felkészítés versenyekre  

 összesen: 200.000 Ft 

 összesen: 15.745.000 Ft 

 

3. A művészeti csoportok művészeti vezetőinek az alábbiak szerint nyújt támogatást: 
 

Művészeti csoport Támogatás Bejárási 

támogatás 

összesen 

Biatorbágyi 

Népdalkör 

420.000 Ft - 420.000 Ft 

Pászti Miklós 

Vegyeskar 

420.000 Ft 15.000 Ft/hó 600.000 Ft 
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Biatorbágyi 

Ifjúsági 

Fúvószenekar 

420.000 Ft 15.000 Ft/hó 600.000 Ft 

Füzes 

Néptáncegyüttes 

420.000 Ft 15.000 Ft/hó 600.000 Ft 

4. az egyedi elbírálást igénylő, kiemelt társadalmi szervezetek részére az alábbiak szerint 

nyújt támogatást 2024-ben: 

Szervezet neve 
Támogatás 

összege 

Biatorbágy és Környéke 
Mozgáskorlátozottak Egyesülete 

800 000 Ft 

Biatorbágy Polgárőrség és 
Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

13 500 000 Ft 

Biatorbágy Önkéntes Tűzoltó 
Egyesülete 

8 500 000 Ft 

Viadukt Sportegyesület Biatorbágy 17 000 000 Ft 

Összesen 39 800 000 Ft 

5. a pályázaton elnyert pénzösszeg átutalása (kifizetése) szervezetenként egy részletben 
történik, a szerződés aláírását követő 15 napon belül, 

6. felhatalmazza a polgármestert a szerződések aláírására, a jegyzőt az ellenjegyzésükre. 
7. a Biatorbágyon működő civil szervezetek 2024. évi támogatásáról szóló 101/2024. (IV. 

4.) határozat meghozatala óta aláírt szerződéseket jelen határozat elfogadásával 

utólagosan jóváhagyja, 

8. A forrást a 2024. évi költségvetés alapítványok, egyesületek, civil szervezetek 

támogatása terhére 42.000.000 Ft összegig, az általános tartalék keret terhére 

15.765.000 Ft mértékig biztosítja. 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2024. május 15. 
A végrehajtást végzi: Szervezési Osztály, Pénzügyi Osztály 

Sisa Márk Ádám: Mivel több hozzászólás nincs, megköszöni a részvételt, az ülést 16:24 
órakor bezárja és a további napirendi pontok megtárgyalására zárt ülést rendel el. 

k.m.f. 
 

 Sisa Márk Ádám Barabás József 
 bizottsági elnöke bizottsági tag 
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